



## Request Form for Publicity and Health Education Materials on Primary Care

### 基層醫療宣傳及健康教育素材索取表格


#### Notes to Applicants 申請者須知：

- All materials can only be used for non-profit publicity and health education purposes.  
所有素材只可作非牟利宣傳及健康教育用途。
- The Government of the HKSAR (“the Government”) reserves the right to decide on the quantity of materials to be distributed.  
香港特別行政區政府(簡稱「政府」)保留決定素材發放數量的權利。
- No duplication or extraction is allowed for any materials provided without authorisation by the Government.  
未經政府授權，不可複製或擷取素材內容。
- Should you have any enquiries, please contact the Primary Healthcare Office, Food and Health Bureau at 3576 3524.  
如有疑問，請致電 3576 3524 聯絡食物及衛生局基層醫療健康辦事處。


Please indicate the quantity of publicity and health education materials requested in the appropriate boxes and return the completed form by fax (3583 4549) or email ([pho@fhb.gov.hk](mailto:pho@fhb.gov.hk)) to Primary Healthcare Office, Food and Health Bureau.

請在適當方格填寫所需基層醫療宣傳及健康教育素材的數量，然後傳真（3583 4549）或電郵（[pho@fhb.gov.hk](mailto:pho@fhb.gov.hk)）至食物及衛生局基層醫療健康辦事處。



#### A. Booklet and Leaflet 小冊子及單張

No. 編號	Description of Materials 素材介紹	Cover 封面	Language 語言	Requested Quantity 所需數量
A1	Primary Care Directory 基層醫療指南		Chinese # 中文 #	



#### B. Poster 海報

No. 編號	Description of Materials 素材介紹	Cover 封面	Language 語言	Requested Quantity 所需數量
B1	My Family Doctor Walks with Me 家庭醫生，有你，我放心		Bilingual 中英文	

**C. Summary of the Reference Frameworks for Healthcare Professionals 給醫護人員的參考概覽摘要**

No. 編號	Description of Materials 素材介紹	Cover 封面	Language 語言	Requested Quantity 所需數量
C1	<p>Two-page summary of the Hong Kong Reference Framework for Diabetes Care for Adults in Primary Care Settings (A4 size, double-sided)</p> <p>香港糖尿病參考概覽 - 成年糖尿病患者 在基層醫療的護理的兩頁摘要 (A4 尺寸, 雙頁面)</p>		English 英文	
C2	<p>Two-page summary of the Hong Kong Reference Framework for Hypertension Care for Adults in Primary Care Settings (A4 size, double-sided)</p> <p>香港高血壓參考概覽 - 成年高血壓患者 在基層醫療的護理的兩頁摘要 (A4 尺寸, 雙頁面)</p>		English 英文	
C3	<p>Two-page summary of the Module on Development (A4 size, double-sided)</p> <p>兒童發展單元的兩頁摘要 (A4 尺寸, 雙頁面)</p>		English 英文	
C4	<p>Two-page summary of the Module on Childhood Injury Prevention (A4 size, double-sided)</p> <p>預防兒童損傷單元的兩頁摘要 (A4 尺寸, 雙頁面)</p>		English 英文	
C5	<p>Two-page summary of the Module on Falls in Elderly (A4 size, double-sided)</p> <p>長者跌倒單元的兩頁摘要 (A4 尺寸, 雙頁面)</p>		English 英文	
C6	<p>Two-page summary of the Module on Visual Impairment (A4 size, double-sided)</p> <p>視覺障礙單元的兩頁摘要 (A4 尺寸, 雙頁面)</p>		English 英文	
C7	<p>Two-page summary of the Module on Cognitive Impairment (A4 size, double-sided)</p> <p>認知障礙單元的兩頁摘要 (A4 尺寸, 雙頁面)</p>		English 英文	

#### D. Others 其他

No. 編號	Description of Materials 素材介紹	Sample	Language 語言	Requested Quantity 所需數量
D1	“PRIMARY CARE” metallic badge (4cm x 1.5cm) “基層醫療”金屬襟章(扣針式，4 厘米 x 1.5 厘米)		Bilingual 中英文	
D2	Metallic badge with message of mental health (diameter around 4 cm) “喜怒哀樂 醫瞭身心”金屬襟章(磁貼式，直徑約 4 厘米)		Chinese 中文	

# English version of the corresponding publicity and health education materials are available for download at the website of Primary Healthcare Office ([www.fhb.gov.hk/pho/](http://www.fhb.gov.hk/pho/)).

相關宣傳及健康教育素材的英文版可於基層醫療健康辦事處網站 ([www.fhb.gov.hk/pho/](http://www.fhb.gov.hk/pho/)) 下載。

#### Contact Person 聯絡人

Name : 姓名 :	Organisation: 機構 :
Enrollee of Primary Care Directory: Yes / No / Not applicable * 已加入基層醫療指南： 是 / 否 / 不適用*	
Address : 地址 :	
Telephone No. : 電話號碼 :	Fax No. : 傳真號碼 :
Email : 電郵 :	Date : 日期 :

\* Please delete where inappropriate 請刪去不適用者

#### Collection Point 領取地點

Primary Healthcare Office, Food and Health Bureau

Address : Room 1008, 10/F, Guardian House, 32 Oi Kwan Road, Wanchai, Hong Kong.

食物及衛生局基層醫療健康辦事處

香港灣仔愛群道 32 號愛群商業大廈 10 樓 1008 室